
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 6. juli 2017 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1052 (Alm. del) til ældreministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 1052:  

”Ministeren bedes i forlængelse af besvarelse af samrådsspm. DW-DY den 29. juni 

2017 om kommuners brug af værdighedsmilliarden, uddybe, hvorfor ministeren ikke 

kan genkende Ældresagens billede af, at værdighedsmilliarden samlet set ikke giver 

flere penge til ældreplejen. I besvarelsen bedes ministeren specifikt forholde sig til 

Ældresagens beregninger som fremgår af: https://www.aeldresagen.dk/presse/pres-

semateriale/nyheder/kommuner-sparer-paa-aeldrepleje-og-omsorg.” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperiode er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fri-

sten. Jeg forventer at kunne svare spørgsmålet endeligt ultimo august 2017. 

 

Med venlig hilsen 
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